

Brugerrådesmøde onsdag den 22. maj kl. 10:00-11:30 i køkken.

Brugerrådesmøde onsdag den 22. maj kl. 13:00 – 14:20.

Referat.

Dagsorden:		Referat:
1.	Referat fra den 19. marts. Referat fra den 8. april.	Beslutning: referatet fra den 19. marts er godkendt referatet fra den 8. april er godkendt
2.	Nyt til og fra ledelsen.	Linne fremhævede det gode arbejde i haven i ”have/ude-dagene” Det er blevet rigtig flot udenfor, og er særlig tak til Ulla Salomonsen og Helle Yde, for deres arbejde med at søge fondsmidler og planlægning af, hvordan det skal se ud. Brugerrådet vil gerne være vært ved en ”åbning af sansehaven” Her vil vi drikke et glas saftevand med druer i, og i fællesskab fejre, at haven nu er klar og åben. Der skal klippes en snor over som en del af indvielsen.
3.	a) Økonomi orientering fra Claus. b) Brugerrådet har på vegne af nyhedsgruppen søgt ”Svend og Ketty Dueholms almennyttige fond”.	Nyhedsgruppen mandag eftermiddag har søgt penge hos ”Svend og Ketty Dueholms almennyttige fond”, og vi har fået 40000 kr. Der er planlagt et arrangement den 11. september, med en standupkomiker. Der er to andre arrangementer er stadig under planlægning og har nogen en god ide, kan de henvende sig til Claus BS eller til nyhedsgruppen mandag eftermiddag. De 40000,- kr. er øremærket til nyhedsgruppen, som har søgt pengene hjem.
4.	Nyt til og fra brugere. Emner fra praktisk arbejdsgruppe. Torsdag. Kørsel på gangene/hastighed - emnet har været oppe tidligere. Sommerfest - musik? Er festen planlagt? Er der planlagt sommerture ud af huset/sommerarrangementer her på matriklen?	Der planlægges nogle dage efter sommerferien omhandlende trafik og kørsel på gangene og på parkeringspladsen. Et fokus på sikker kørsel og tryk færdsel på gangene for alle. Ja den er planlagt 😊 Snak om det i grupperne du er med i.

	<p>Bliver der afholdt Sct. Hans?</p> <p>Måske flere spejle ved hjørnerne, så man bedre kan orientere sig på gangene?</p>	<p>Ja</p> <p>Måske spejle ved Multirummet, Claus tager kontakt til Linne og spørger, hvordan det vil kunne lade sig gøre.</p>
5.	<p>Musikfestival 2024 d. 17. september er ved være klar.</p>	<p>Husorkestret åbner ballet, der kommer et band fra Magneten. Heine Buskbjerg spiller under middagen Søren Skjelmose med band spiller op til dans om eftermiddagen. (Bandet koster 4500,-) Vi inviterer også Tre Birke og Rosenholm. Måske kunne vi også inviterer og reklamerer for festivalen når vi er til "Det særlige OL"</p>
6.	<p>Blomsterhilsner og gaver. Leif S. Jensen han fylder 60 år d. 5. juni.</p>	<p>Claus køber</p>
7.	<p>Næste møde? Fællesbrugerrådes m. tors. d. 22. sept. kl. 10.00 – 11.30. Brugerrådesmøde torsdag d. 22. sept. kl. 13.00-14.20.</p>	
8.	<p>Evt.</p>	<p>Claus BS har været nomineret til årets ildsjæl, sammen med Danny Bæksted fra "TIF Parasport". De vandt dog ikke prisen, men det var flot at de var indstillet.</p> <p>Ulla orienterede om "det særlige OL" Det foregår den 20. juni på Herning atletik station Ulla og Karin har søgt om pengene til at købe is, som deltagerne kan få som en overraskelse den dag vi er til OL. Der bevilliges 1000,- kr. – hvis ikke vi bruger alle pengene får brugerrådet overskuddet tilbage.</p> <p>En snak om brugerrådets opgaver med salg af pølser og indkøb af varerne. Er det en opgave for brugerrådet?? Det er en opgave, brugerrådet har haft længe og der er faktisk en del arbejde ved det. Brugerrådet vil gerne, hvis alt med køb og salg af pølser ligger hos AC og ikke længere i Brugerrådet, i forbindelse med forårs- og efterårssalg i gildesalen.</p> <p>Vi vil gerne stadig have opgaven når det handler om vores musikfestival.</p>

AC. KLUBBEN

Aktivitetsscenteret

Neurocenter Bytoften

Bytoften 73-75, Tjørring, 7400 Herning

--	--	--

Referent: Karin J.